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Sloučení s o.s. Projekt HELL

        

      

      
  
    
            Myšlenka sloučení více pražských sdužení do jediného subjektu je (pokud si pamatuji) stará asi rok. Postupně dozrávala a přeměňovala se, přes léto získala jasnější obrysy a nyní se dostává do stádia, kdy bysme rádi, aby se o ní dozvěděli i členové, kteří se během roku aktivně nepodílí.

Projekt HELL je další komunitní sítí jako jsme my, která se také hlásí k myšlence CZFree.Net a se kterou už nějakou dobu spolupracujeme, máme s nimy spoje a občas se potkáme na nějaké střeše.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Přístupové body v pásmu 5Ghz 

        

      

      
  
    
            Na novém AP Meruňka (kousek od konečné Na Beránku) jsme spustili testovací provoz v 5Ghz AP. Během léta bysme chtěli otestovat jak se to bude chovat a od podzimu začít přidávat sektory i na další AP. Zatím se tedy můžou na 5Ghz přepojit v podstatě  jenom členové z bhillz-charlie. Pokud máte jakékoliv nápady a podněty směrem k 5Ghz sektorům tak nám napište. 

Díky



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Přestavba Třešně

        

      

      
  
    
            V průběhu července dojde k přestavbě Třešně. Slovo AP tam chybí úmyslně. Nebude se předělávat AP, ale střecha na domě. Původně jsme uvažovali, že koupíme v armádním výprodeji za 110 tisíc náklaďák s 30m stožárem a ten postavíme před dům na ulici, ale nakonec jsme se rozhodli k méně kreativnímu a levnějšímu řešení - v krátkém období něž se vstyčí hlavní konstrukce a budou se moci antény vrátit prostě AP nepojede. Odhad je mezi optimisti mluví o jednom dni, pesimisti o 5ti. Napíšeme podronosti až se bude vědět víc o přesném termínu.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Výpadek na AP Bříza

        

      

      
  
    
            Zítra  ( v pondělí ) budou v objektu , kde je AP Bříza probíhat nějaké stavební úpravy v jejihž důsledku nepůjde část dne i elektřina. Z toho důvodu dojde i k výpadku internetu na tomto AP. Večer by již mělo všechno chodit normálně



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Výpadek AP Třešeň

        

      

      
  
    
            Dnes po 13. hodině došlo k neplánovanému výpadku AP Třešeň. Během bouřky došlo k výpadku elektrické sítě. AP Třešeň fungovalo i po vypnutí proudu ze záložního zdroje. Po necelé hodině došlo k vybití záložních baterií a vypnutí AP. Bohužel, po obnovení dodávky elektrického proudu již AP nefunguje tak jak má. Na řešení se pracuje.

Update: Před 17h byla závada odstraněna.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Valná hromada

        

      

      
  
    
            Řádná valná hromada Sdružení se bude konat v neděli 21.6.2009 od 19 hodin v pobočce  DDM v Urbánkově ulici. Protože poslední VH byla v prosinci tak toho moc na program není. Čeká nás seznámení s účetní uzávěrkou za rok 2008 (srovnáváme krok!), informace o tom co se událo za poslední půlrok a co se plánuje do budoucna.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Nové rychlé spoje

        

      

      
  
    
            Nedávno jsme významně posílili kapacitu dvou páteřních spojů v naší síti. Na spoji Modřín-Bluehillz je mikrovlnné pojítko Alcoma v pásmu 10 GHz s kapacitou 66 Mbit full-duplex, na spoji Habr-Bluehillz je nyní optické pojítko Crusader s přenosovou rychlostí 100 Mbit full-duplex. Kapacita původních spojů v pásmu 5 GHz byla nanejvýš 20 Mbit. Posílení pocítí všichni, kdo jsou připojeni kabelem na AP Modřín a Habr: rychlost Internetu byla navýšena na 25Mbit.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Výpadky na Habru

        

      

      
  
    
            Během víkendu 6. - 7.6.2009 mohou nastat na AP Habr drobné výpadky spojení. Důvodem je plánovaný upgrade spoje na bhillz. Za případné potíže se předem omlouváme.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Sloučení Komořan pod Prahu12.net

        

      

      
  
    
            Komořany od samého počátku úzce spolupracovali s Modřanskou částí sítě. To že se nestaly součástí Sdružení už v samém počátku mělo několik faktorů, ale nakonec k tomu stejně došlo. Zbývá poslední část a to je začlenění jedlitlivých lidí z Komořan. Více informací v článku. (Informace se týkají pouze lidí z Komořan, kteří  ještě nejsou členy Praha12.net, ale přitom se připojují ke komunitní síti v Komořanech, kteoru doposud spravovali matrad s cahou)



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Definitivní zrušení starého účtu

        

      

      
  
    
            Dneska odpoledne jsme zrušili starý účet u Raifky. Veškeré platby poslané po okmažiku zrušení se vrátí zpět. Pokud jste stále ještě nezměnili číslo ústu měli byste tak skutečně udělat :)
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